



Referat af ekstraordinært Bestyrelsesmøde med info fra efterfølgende fællesmøde med trænere i JAM Frederikshavn Cheerleaders

Dato:	Tirsdag d. 30. juli 2024
Tidspunkt:	Kl. 17.00 – 19.00
Adresse:	Friskolen, Knivholtvej 22.
Bestyrelse:	Dennis Jordansen, Vivi Frandsen, Lotte Albertsen Lund, Daniel Jensen, Tonny Sørensen, Dennis Bugge og Rikke Hennig Rafn
Suppleanter:	Maria Rafn
Gæster:	
Afbud:	Dennis Bugge, Tonny Sørensen
Ordstyrer:	Ingen
Referent:	Rikke Hennig Rafn

Dagsorden:

1. Status på ansættelse og opstart af udenlandsk træner.

- *Dennis har fået tilbud på møbleret lejlighed til Nati via Danbolig på 6500 kr. pr. md. incl. forbrug og internet. Bestyrelsen har godkendt dette.*
- *Lejligheden kan først overtages til september, så vi skal finde en løsning, hvor Nati kan bo midlertidigt.*
- *Vivi og Rikke begynder på ansøgningen om opholds- og arbejdstilladelse til Nati på torsdag. Der skal udfyldes og sendes kontrakt og blanket til træner attest til DAFF til forhåndsgodkendelse som efterfølgende skal vedhæftes ansøgning om opholds- og arbejdstilladelse. Der skal også betales et gebyr og dokumentation for betaling af dette samt dokumentation for biometri, kopi af pas og uddannelsesbeviser vedr. cheerleading skal medsendes ansøgning om opholds- og arbejdstilladelse.*
- *Bestyrelsen har godkendt, at Nati bestiller flybillet, som koster omkring 8000 kr. Vi ønsker at hun skal ankomme et par dage før biometri som er d. 15/8 i Ålborg.*
- *Daniel har en cykel stående som Nati kan låne.*

2. Beslutning, varsling og tilmelding af trænere på træneruddannelser.

- *Bestyrelsen ønsker, at alle trænere, som ikke allerede har, skal have træner intro kursus. Herudover ønskes at trænere melder tilbage omkring ønske og mulighed for at deltage i yderligere træneruddannelse.*
- *Rikke laver et opslag i trænergruppen med datoer for uddannelser.*

3. Fordeling af BR på hold – Evt. både træernes 1. og 2. valg, så der er 2 tilknyttet hvert hold?

- *Bestyrelsen har besluttet, at nedlægge Hold BR funktionen, idet den har skabt mere udfordring end konstruktivitet.*
- *Udøvere og forældre henvises til trænere, hvis der er problematikker eller andet omkring udøver eller træner, som ønskes drøftet. Bestyrelsen inddrages kun af udøvere eller forældre, hvis der er problematikker, som ikke kan løses direkte mellem udøvere og trænere evt. med hjælp fra forældre. Trænere kan selvfølgelig fortsat altid søge sparring med Bestyrelsen.*
- *Rikke og Tonny fungerer stadig som BR for trænergruppen primært i forhold til formidling af information og afklaring om opgaver mv. mellem Trænergruppen og Bestyrelse og Lotte har tilbudt at træde til.*

4. Fælles punkter til forældremøder samt forslag til mødedato/tidspunkt for de enkelte hold.

- *På forældremøder informeres om forventninger til udøvere og forældre og evt. praktisk info, vigtige datoer og andet relevant.*
- *Trænere og BR kan tale sammen om fælles info for alle hold fra trænere og Bestyrelse, samt info vedr. julecup til opvisningshold og info vedr. NALC til konkurrencehold.*
- *Der deltager også BR for Trænergruppen på forældremøderne som kan hjælpe med at svare på nogle spørgsmål og give information fra Bestyrelsen.*
- *Der afholdes forældremøde for konkurrencehold d. 2. september kl. 16.30, hvor der vælges en forælder fra hvert hold, som deltager i arbejdsgruppe vedr. NALC sammen med Rikke og Vivi fra Bestyrelsen og 1 træner fra hvert hold.*
- *Der afholdes forældremøde for opvisningshold d. 4. september kl. 16.30, hvor forældre også kan melde sig som hjælp til Julecup.*

5. Evt. generalforsamling for valg af ny suppleant, godkendelse af forslag til kontingent for passivt medlemskab med stemmeret og stemmeret til trænere over 18 som ikke er udøvere.

- *Bestyrelsen ønsker at afholde en ekstraordinær generalforsamling i september, da vi mangler en suppleant og har travlt med mange opgaver som vi godt kunne bruge flere hænder til at løse. Herud over ønskes fastsættelse af kontingent for passivt medlemskab med stemmeret og stemmes om, om trænere over 17 som ikke er udøvere, såvel som udøvere over 17 skal have stemmeret på Generalforsamlinger.*
- *Rikke laver forslag til Indkaldelse/dagsorden og vedtægtsændringer til næste ordinære Bestyrelsesmøde.*
- *Nuværende bestyrelsesmedlemmer bedes informere snarest, hvis de ønsker at blive udskiftet på Generalforsamling.*

6. Indhentning af straffe-/børneattester på nye trænere over 15.

- *Disse indhentes i forbindelse med udformning af kontrakter.*

7. Trænerkontrakter

- *Lotte laver trænerkontrakter klar til underskrift inden sæsonstart.*

8. Procedure for kopi af sygeforsikringsbevis fra nye medlemmer.

- *Kopi af sygeforsikringsbevis str. 1:1 skal tages/afleveres ved indmeldelse. Dette tilføjes i velkomstfolder for den nye sæson.*

9. Tilretning af velkomstfolder.

- *Rikke tilretter velkomstfolder med træningstider mv. for den nye sæson før sæsonstart.*

10. Status på ny hjemmeside

- *Udsat*

11. Arbejdsgruppe for planlægning til NALC i Sverige for konkurrencehold 30/11-1/12.

- *Vivi og Rikke deltager i arbejdsgruppe for planlægning af NALC og ønsker deltagelse af en træner og en forælder fra hvert deltagende konkurrencehold som skal afsted.*

12. Tårs Camp

- *Rikke har fået tilbud på kørsel af måtter til/fra Tårs til 2700 kr. plus moms. Der vil så blive stillet stor container på Friskolen og vi skal selv sørge for at læsse måtter på og af både på Friskolen og i Tårs. Bestyrelsen godkender tilbud, da det er billigste løsning, hvis vi kan finde nogle til at hjælpe med at læsse af og på.*
- *Rikke afklarer om vi kan få containeren allerede på mandag, så den kan læsses mandag eftermiddag og være klar til afhentning tirsdag.*
- *Der laves opslag i Facebook grupper for hjælp til læsning af måtter af og på Container, når det er afklaret, om vi kan få den mandag.*

13. Træningstider

- *Pga. fordeling af halplads og holdenes træningstider, har vi besluttet at Junior skal træne mandag og onsdag, hvilket betyder at Træner Rikke ikke kan være træner på holdet, hvorfor trænerteamet består af Nati, Sara og Mathilde*
- *Liv har trukket sig fra Youth 1. pga. arbejdstider hvorfor Nati sættes ind i stedet sammen med Siw. Rikke fra Bestyrelsen undersøger mulighed for anden assistance til Siw indtil Nati får arbejdstilladelse.*
- *Nati skal også fungere som træner på Senior sammen med Træner Rikke, og kan bruges assisterende ved behov og mulighed på de hold hun ikke er fast træner for.*
- *Bestyrelsen ønsker at afklare træningstider endeligt i fællesskab med trænergruppen til fællesmødet i aften, hvorefter de snarest udmeldes.*
- *Det er aftalt med Trænergruppen at Junior og Senior søndagstræning afkortes til 2,5 time.*
- *Dennis undersøger med Friskolen om vi kan have hallen ulige søndage til kl. 16.00 i stedet for 15.00.*

14. Gratis prøvetræning uge 33+34

- *Træner Freja har lavet opslag om gratis prøvetræning klar til FB og Instagram som skal tilrettes med endelige træningstider.*
- *Mini 3 og Youth 2 er lukkede hold og derfor ikke åbne for prøvetræning.*

15. Trænerfotos

- *Der tages billeder af alle trænere til opslagstavlen i forbindelse med underskrift af kontrakter ved sæsonstart.*

16. Trænertøj

- *Der er bestilt coach t-shirt til nye trænere. Øvrigt trænertøj for sæsonen aftales på kommende møde efter nærmere afklaring af trænernes ønsker.*

17. Mulighed for separat tumbling træning søndage lige uger kl. 9-10

- *Bestyrelsen ønsker, at vi så vidt muligt holder os til træning på ulige søndage, så alle som udgangspunkt holder helt fri fra cheer i lige weekender.*

18. Nyt musik

- *Udsat.*

19. Uniformer

- *Lotte taler med trænerne vedr. forslag til design af evt. nye uniformer til et/flere hold.*

20. Status på måtter og intakte bånd til måtter

- *Udsat.*

21. Udspecificering af budget

- *Udsat.*

22. Fastsættelse af mødetidspunkter for ordinære Bestyrelsesmøder sæson 2024/2025

- *Udsat - Pga. fravær i Bestyrelsen, forsøges dette afklaret i vores FB gruppe.*

23. Evt.

- *Det er aftalt på fællesmøde med trænerne, at der lægges farvekort til sløjfer ind i trænergruppen. Lotte skal have ønsker fra trænere til holdsløjfer inden 1. september.*
- *På fællesmødet er igangværende udarbejdelse af retningslinjer revideret og lavet færdige. Træner Rikke renskriver og sender til godkendelse i Bestyrelse og Trænergruppen før de lægges ud i udøver- og forældregrupper inden sæsonstart.*
- *Trænere og Bestyrelse har aftalt at tumbling trænere Annika og Jens skal tilføjes til Trænergruppen, så de ikke misser relevant info. Så kan de selv sortere i den info der kommer derinde i forhold til hvad der er relevant for dem og er underlagt tavshedspligt som de andre trænere.*